
Reakce na článek „Rovnocenná pravidla skutečně pro všechny…?“ 
 

Předloženými čísly, grafy a tabulkami pan zastupitel dokládá údajně nespravedlivý přístup 
k rozdělování dotací na podporu sportu. Výše příspěvku pro SK Jiskra Rýmařov, z. s., je zajisté 
nesrovnatelně vyšší, než dostávají jiné kluby. Proč tomu tak je? Tento klub nehradí jen 
samotnou činnost tak jako většina ostatních místních klubů, ale stará se i o majetek města. 
Ten představují tři budovy, dvě travnatá hřiště, jedno hřiště s umělým povrchem a tenisové 
hřiště. K této údržbě je zapotřebí i odpovídající množství lidí, kteří se o tyto prostory starají 
a kteří něco stojí. Kdyby se o majetek nestaral klub, muselo by všechny tyto náklady tak jako 
tak platit ze svého rozpočtu město. A kdo občas na fotbalové hřiště zavítá, musí uznat, že se 
o svěřené prostory starají velmi dobře a majetek města zvelebují, a to v některých případech 
i bez finančních prostředků města. Z podpory města, která jde na fotbal, „spolknou“ náklady 
na péči o majetek města cca 53 %. Po odečtení nákladů na péči o majetek města by dostal klub 
částku max. 1 463 tis. korun, což je necelých 9 tis. korun na člena. Tato částka odpovídá tomu, 
že všechna fotbalová družstva (8 mládežnických a 1 dospělých) mají oproti jiným klubům 
pravidelnou závodní činnost (týdenní zápasy po celém Moravskoslezském kraji) a s tím 
spojené zvýšené celkové náklady na činnost. 
 
Luděk Šimko, starosta 
 


